
 

 

PROTOKOLL FÖRT VID ORDINARIE ÅRSSTÄMMA I  
ARKITEKTURENS VÄNNER – VÄNFÖRENING TILL ARKITEKTUR- OCH DESIGNCENTRUM 
Tisdagen den 30 maj 2023, kl 17.00 i Aula ArkDes  
 
§1. 
Föreningens ordförande Kerstin Bernow öppnade stämman. 

§2. 
Kerstin Bernow valdes till stämmans ordförande och Klas Schönning till sekreterare. 

§3. 
Agneta Linton och Malin Zimm valdes att jämte ordföranden justera protokollet. 

§4.  
Deltagarlistan upprättades som röstlängd. Antalet röstberättigade uppgick till 24 personer.  

§5. 
Stämman bekräftade att kallelsen kommit medlemmarna tillhanda enligt stadgarna. 

§6. 
Styrelsens Årsredovisning och Verksamhetsberättelse för 2022 har funnits utlagd på föreningens hemsida. 

Klas Schönning kommenterade den ekonomiska redovisningen och konstaterade att intäkter och utgifter 2022 
balanserade varandra med ett resultat på + 7.100:-. Antalet medlemmar, privata liksom företag, var ungefär 
detsamma som året innan. Jämfört med Coronapandemiåret 2021 gav visningar och aktiviteter ökade intäkter 
men även ökade personalkostnader. 

Klas Schönning kommenterade även Verksamhetsberättelsen. Sexton medlemsaktiviteter genomfördes under 
året och sex protokollförda styrelsemöten avhölls. Samarbetet med ArkDes fördjupades, bland annat genom 
arrangemang tillsammans med Samfundet St Erik av ett heldagsseminarium kring stadsplanearkitekten Per O 
Hallman, som följdes våren 2023 av ett seminarium kring Post-Modernismen. 

§7. 
Revisorernas berättelse har funnits utlagd på föreningens hemsida. Erik Stenberg beskrev revisorernas arbete 
med granskning av föreningens ekonomi samt hur styrelse och funktionärer sköter sina respektive uppdrag. 
Han kommenterade revisionsberättelsen och uttryckte likasom föregående år stor tillfredsställelse över hur 
föreningens ekonomi handhas och anpassas efter rådande omständigheter. Erik utryckte även stor glädje och 
tillfredsställelse över att verksamheten åter är i gång med välbesökta aktiviteter för medlemmarna. 
 
§8. 
Stämman godkände i enlighet med revisorernas förslag verksamhetsberättelsen och fastställde resultat- och 
balansräkning. 
 
§9. 
Stämman beviljade i enlighet med revisorernas förslag styrelsen ansvarsfrihet. 
 
§10. 
Mats Egelius (sammankallande), Olof Grip och Tomas Saxgård har utgjort valnämnd. Mats kommenterade 
valnämndens arbete och tyckte sig, liksom föregående år, genom många positiva kommentarer ha kunnat 
konstatera att såväl styrelse som kansli fungerat väl. Samtidigt anser valnämnden att det är viktigt med 
kontinuerlig förnyelse varför man föreslår en liten förändring.  
Tidigare valda ledamöter till stämman 2024 är Kerstin Bernow (ordförande), Agneta Linton och Gustav Wallin. 
Valnämnden föreslår omval till stämman 2025 av Henrik Nerlund, Owe Swanson och Malin Zimm 
Valnämnden föreslår nyval till stämman 2025 av Magdalena Franciskovic (landskapsarkitekt vid Landskapslaget) 
Stämman beslutade i enlighet med valnämndens förslag. 



 

 

 
§11.  
Stämman valde enligt valnämndens förslag Erik Stenberg (omval) och Staffan Read (nyval) till föreningens 
revisorer. 
 
§12. 
Stämman omvalde enligt styrelseordförandes förslag Mats Egelius (sammankallande), Olof Grip och Tomas 
Saxgård till valnämnd. 
 
§13.  
Stämman beslutade enligt styrelsens förslag att medlemsavgifterna 2024 blir oförändrade: 
Enskild medlem          400 kr  
Par           600 kr  
Företag (4 kort)        2000 kr  
Företag (8 kort)        3000 kr 
 
§14. 
Inga motioner hade inkommit till stämman. 
 
§15. 
Stämman avslutades med att Kerstin Bernow tackade avgående styrelseledamoten Sandra Frank och avgående 
medlemsrevisorn Leif Johannesson för deras insatser för föreningen, hälsade Magdalena FranciskovIc och 
Staffan Read välkomna samt tackade alla närvarande för uppmärksamheten.  
 
 
Vid anteckningarna 
 
 
 
Klas Schönning 
 
Justerare 
 
 
 
Kerstin Bernow  Agneta Linton  Malin Zimm 
 
 
Efter den stadgeenliga delen av stämman avslutats presenterade biträdande överintendenten Karin Nilsson 
från ArkDes samt arkitekterna Johan Arrhov och Henrik Frick planerna för nya ArkDes 2024, som kommer att 
slå upp portarna i juni nästa år. 
 
Efter detta bjöds de som så önskade att delta i ett litet mingel med tilltugg i Café Blom. 
 
 


